TOUR EU07 - EASTERN EUROPE EURASIA 7-DAY

Highlights: Hungary, Croatia, Bosnia and Herzegovina

Duration: 7 days - 6 nights

Please note: Participation in the BROWN line requires holding a Schengen multiple-entry visa.

THURSDAY: Budapest - Lake Balaton - Zagreb

In the morning, you will have a wonderful drive to Balaton Lake, it's one of the best resorts in Hungary. Affectionately called the "Hungarian Sea," Lake Balaton is one of the largest lakes in central Europe. Lake Balaton and its region have become more popular because of its attractive scenery.

Then you will have a wonderful drive to the Croatian capital Zagreb. This city went through wars, but the buildings are still well-preserved. The ancient city is full of beautiful Gothic architecture, decorations are exquisitely crafted. Together with Mediterranean cuisine and locally produced wines, as well as the friendly Croatian hospitality, Zagreb is sure to be a wonderful experience. You will visit the city's highlights such as the Zagreb Cathedral, the Ban Jelačić Square, and the Church of St. Mark.

FRIDAY: Zagreb - Plitvice Lakes - Zadar

Today you will enjoy a guided tour of the Plitvice Lakes National Park, known as the Jiuzhaigou of Europe. It consists of 16 lakes joined by waterfalls, walkways, and hiking trails. In the dense mountains, layers of travertine barriers make a natural dam, forming fairy tale lakes. The calcium carbonate-rich water has a special silver color, mirroring the trees on its surface and forming tiny crystals, the view is stunning. Surrounded by trees, the lakes have the perfect tranquil atmosphere.

SATURDAY: Zadar - Split - Dubrovnik

After breakfast, you enter the ancient city of Zadar. The city has a strong religious atmosphere, still retaining the narrow streets and buildings of the Middle Ages. It's like going back in time. Close to the waterfront, you can admire the modern Sea Organ and Sun Salutation, an amazing solar light display. Then you will head to Split, the second largest city in Croatia. The city has many ancient Roman-style buildings, which date back over 1,700 years. The most famous are the ruins of Diocletian's Palace, which was built in the fourth century AD.

For the Brown Line, there will be an extra charge of € 25 per person per night for the accommodation in Dubrovnik (2 nights). This is due to a higher living standard in Dubrovnik.

SUNDAY: Dubrovnik - Dubrovnik

The Nobel Prize-winning writer Bernard Shaw once said: "If you want to see heaven on earth, come to Dubrovnik". He wasn't exaggerating. Dubrovnik is a place where people can fall in love at first sight. You must not miss exploring this seaside city that inspired Miyazaki's masterpiece 'The Witch's Delivery Service', and is 'King's Landing' in Game of Thrones! You see the famous places: the old town, the city walls, the defensive tower, the Rector's Palace, and the Franciscan Monastery. You can take a cable car to go up to the mountain and admire the beauty of the city. Your day of heaven on earth ends with an overnight stay in Dubrovnik or a city nearby.

For the Brown Line, there will be an extra charge of € 25 per person per night for the accommodation in Dubrovnik (2 nights). This is due to a higher living standard in Dubrovnik.

MONDAY: Dubrovnik - Blagaj - Mostar - Sarajevo

The Republic of Bosnia and Herzegovina is the focus of today's itinerary and was originally one of the six socialist republics of the former Yugoslavia. The first stop today is Počitelj, the stepped medieval fortress village, which has now been included in the World Cultural Heritage List. You also see stunning Blagaj with its Dervish Monastery nestled into a 200-meter-high cliff and surrounded by crystal clear streams. Then you head on to the ancient city of Mostar, to cross the magnificent ancient arch bridge and capture the beautiful scenery on both sides of the river. After visiting this ancient city of poetry and paintings, you can drive to the hotel and stay in Sarajevo or the city nearby.

According to the regulations in Bosnia and Herzegovina, the number of people entering and exiting as a group must be consistent, so it is not possible to leave the group on the same day.

TUESDAY: Sarajevo - Vinkovci

Sarajevo was once an important gateway to the East. This city, which combines different religions and cultures, has a very different European style. As if reborn after a fire, it was recently selected by Lonely Planet as one of the top ten travel destinations in the world. Its profound historical imprint, which includes the assassination at the Latin Bridge that caused the First World War, and the "Sarajevo Meeting of Cultures Line" on the ground, can still be found in the Old Town. The rebirth and transformation of Sarajevo is reflected in the modern architecture of the new city. After the visit, you cross the border into Croatia.

WEDNESDAY Vinkovci - Pecs - Budapest

Departing in the morning and returning to Hungary – you visit Pecs. Located between the Danube and the Drava, it is one of the most attractive cities in Hungary, with a pleasant climate and long history. Pecs also features a magnificent museum and the best Turkish ruins in the country. Pecs is known for music, opera, and ballet. The highlight is the Pécs Cathedral towering over central Szent Istv án Square. You drive back to Budapest in the afternoon.

团号 EU07 - 東歐巴尔干半岛七日遊

亮點: 匈牙利、克羅地亞、波斯尼亞和黑塞哥維那

持續時間:7天,6晚

注意: 參加词線路須持申根兩次或多次簽証

第一天: 星期四 布達佩斯 - 巴拉頓湖 - 薩格勒布

早上驅車前往克羅地亞的首都"薩格勒布",途經中歐最大的湖泊"巴拉頓湖",這是匈牙利著名的渡假勝地,這裡依山伴水,碧翠美麗!下午到達"薩格勒布" 它是座擁有抵抗侵略者傳統的城市,須曾經過炮火洗禮,但至今建築群仍保存得完好。古城內充滿漂亮的哥德式建築,其設計精雕細琢,再加上地中海美食和當地出產的葡萄酒,以及樂觀的克羅地亞人熱情招代,實是不可錯過的美好體驗。到達後,遊覧市內名勝:薩格勒布大教堂、耶拉其恰廣場、聖馬可教堂等。

第二天: 星期五 薩格勒布 - 普利特維采湖 - 扎達爾

由導遊帶領進入有「歐洲九寨溝」之稱的普利特維采湖群國家公園,由十六個湖泊沿山道一個一個的串連組成。茂密群山中,無數層層石灰華屏障,構成自然的堤壩,連成美如童話仙境湖泊。湖泊水質呈現特殊色澤,水中樹木表面,鈣結成古銅物質,光潔可愛且不朽爤,形成罕見水底玉樹奇觀。四周如茵草地,湍急溪流瀑布,碧清湖泊,尤如人間仙境。沿著湖區步道,清澈流水瀑布聲伴隨,心靈充分感受遠離塵囂的寧靜氣氛。

第三天: 星期六 扎達爾 - 斯普利特 - 杜布羅夫尼克

宗教氣氛濃厚的扎達爾古城至今仍保留很多中世紀風格的狹窄街道及建築物,能令您有如穿越時空,回到過去。近年在碼頭旁邊更增設了受旅客們喜愛的現代建設「阿德里亞海風琴」和「太陽能顯示世界地域燈」。接著前往克羅地亞的第二大城市斯普利特,整個城區滿載著古羅馬帝國的風采,該地若以巍然矗立的古羅馬宮殿戴克裡先宮始建造期(305年)起計算,便已有1700多年的歷史。接著前往被藍寶石般海水所環繞的「君臨城 King's Landing」感受劇裡劇外千年古城的神奇魅力。

(特別說明: 啡線杜城(Dubrovnik)2晚因其當地的酒店成本昂貴,於報名時須按住宿之晚數,加收每人每晚25歐元的住宿附加費!)

星期曰 杜布羅夫尼克 - 杜布羅夫尼克

諾貝爾文學獎作家蕭伯納曾說:「想目睹天堂美景的人,就來杜布羅夫尼克」(If you want to see heaven on earth, come to Dubrovnik.)絕非誇口,杜布羅夫尼克是讓人一見傾心的地方,絕不能錯過親身探索這個啟發宮崎駿大師創作《魔女宅急便》的海濱城市。漫遊城中名勝地:古城區、城牆、防禦塔、教區長皇宮、方濟會修道院。你更可乘搭

纜車登山,眺望如信明片般的全城美景。餘下時間,愜意地享受這裡的好時光!可自選: 1. 自由活動 或 2. 返回酒店享受陽光海灘。

星期一 杜布羅夫尼克 - 布拉加伊 - 莫斯塔爾 - 薩拉熱窩

波斯尼亞和黑塞哥維那共和國(波黑共和國)是今天行程的重點,這裡原是前南斯拉夫的6個社會主義共和國之一。建于中世紀的石頭城,現已收入世界文化遺產名錄。之後到有「隱世秘境」之名的布拉加伊,建於山崖中的特基雅修道院配上清澈見底的溪流,美得令人驚訝。接著前往充滿歷史痕跡的古城莫斯塔爾,登上世界文化遺產、造型優美宏偉壯觀的古老高拱橋,捕捉兩岸如油畫般美景。遊罷詩情畫意的古城後,驅車前往酒店。(波黑規定團隊進出人数必須一致,所以當天不能離團)

星期二 薩拉熱窩 - 溫科夫齊

薩拉熱窩曾是歷史上通向東方世界的重要門戶,這個融合不同宗教與文化的城市,有著截然不同的歐洲風情。猶如浴火後重生,它近年更被《孤獨星球》評選為全球最值得旅行的十大城市之一。其深刻的歷史印記,如引爆了第一次世界大戰的「拉丁橋」暗殺事件、地面上的「東西文化相遇線」,仍舊保存於舊城內。而薩拉熱窩的重生與蛻變,即展現於新城的現代建築中。我們將漫步於市中街道和廣場,深入薩拉熱窩,揭開他們的歷史,以了解其地標和文化。遊畢跨境前往"克羅地亞"。

第七天: 星期三 溫科夫齊 - 佩奇 - 布達佩斯

早上起程驅車返回匈牙利-佩奇,位於多瑙河和德拉瓦河之間的佩奇,它是匈牙利最具吸引力的城市之一。這裡氣候宜人,歷史悠久,擁有華麗的博物館和全國最好的土耳其遺跡。佩奇還以音樂、歌劇和芭蕾而聞名. 位於聖伊斯特萬廣場上新羅馬式的大教堂是佩奇的最主要標誌。佩奇最迷人的地方在於它的古老韻味,現今褪去了歷史的那份沉重感,各色建築風格和精緻商店讓此地充滿了休閒的氛圍。午後驅車前往"匈牙利"布達佩斯。